

YE-866A 热模可摆出后踵定型机 Back Part Moulding machine(With Sway Model)

1. 后跟鞋面外缘可同时内折定型和一般后跟定型。适用各种材质之港宝定型
2. 配有扫刀，鞋面可调整等各种功能，热模可摆出。
3. 可倾斜式楦头更方便操作。调整式夹具使鞋面与楦头 100%贴合。
4. 内外模温度可依材质自行调节。内外模依客户楦头定制，可获得更完美的外型效果。
5. 投影灯可获得最准确定型位置。
6. 采用环保式冷冻系统，制冷速度快，冷冻温度可达零下 30℃。
7. 定型后使内衬、胶片，鞋面紧密贴合，不起皱、不变形、不起泡。
8. 微电子处理系统。
9. 楦头往上冲压动作模式。

1. Can be followed by inward folding outside upper stereotypes.
2. It' s suitable for moulding of toe puffs made of different materials.
3. The hot mold can be swayed, more humane operations.
4. Special wiper with eversion, eversion arc large, perfect shape.
5. The mold can be tilted, more convenient operation.
6. The temperature of inner and outer moulds can be regulated automatically according to different materials.
7. The mold can be customized to obtain a more perfect shape effect.
8. Laser positioning device to obtain more accurate molded position.
9. The adjustable clamp will achieve 100% jointing of vamp with last.
10. Use of environmentally friendly refrigeration system, cooling speed, freezing temperatures up to -30 °C.
11. Electronically controlled heating system, temperature control is more precise, the maximum heating temperature of up to 200 °C.
12. After moulding, the liner, the toe puffs and vamp are closely jointed, without crinkling, deformation and without bubbling.
13. Micro-electronic processing system.
14. Last upward action mode.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	空压源 Air Pressure	产量 Capacity
890X1450X2000mm	640kg	220V/50HZ	2.7kw	0.6MPa	1500Pairs/8H

